


 
Fotballgruppa har vore i dialog med andre klubbar i området som har gjort 
tilsvarande. Bana er på overtid, men det skal ikkje forringe kvaliteten at ein byrjar 
med brøyting. Det har vore synfaring på bana og det vil bli passa på at ein ikkje 
brøyter granulat ut i naturen. 
 
Det skal ikkje vera heilårstrening for dei yngste i fotball, men bana skal leggast til 
rette for dei eldste ungane, for organisert treningstid vinter. Dette er også eit viktig 
bidrag for allmenta elles i Leikanger, då det er store brukargrupper utanom Syril-
medlemmar som nyttar bana til uorganisert trening og i skuletid. 
 

Forslag til avgjersle:  Årsmøtet vedtek å tildele fotballen midlar til å brøyte 
på bana.  
 

 8b) Fotball og friidrett: Klubbhus på Syril stadion 
Erlend presenterer. Friidrett og fotballen set saman ei arbeidsgruppe som skal 
jobbe vidare med forslag til korleis ein kan utbetre klubbhuset. Klubbhuset skal 
vera for alle gruppene, og det er viktig at alle gruppene også då bidreg inn i 
arbeidet for å sikre brei forankring og eigarskap til klubbhuset. Klubbhuset skal 
være for alle gruppene og alle gruppene bør være involvert for å få eigarskap til 
klubbhuset.  

  
Forslag til avgjersle: Årsmøtet vedtek at fotball, saman med friidrett går 
vidare med å planlegge oppgradering av klubbhus, og ynskjer at dei skal 
komme tilbake til styremøte med planane på eit seinare tidspunkt.  
 
 

 8c) Fotball: Midlar til å søke støtte til delar av førarkort-kostnad til minibuss 
Erlend presenterer.  
 

Spørsmål: Kva gjer andre klubbar? Undersøke andre klubbar om dei har 
liknande ordningar.  
 
Avgjersle: Årsmøtet er positive til tiltaket, men vil gjerne sjå om det er 
mogleg å få delvis finansiert lappen via sponsing.  
 
Årsmøtet vedtek at initiativtakarar til tiltaket undersøker med nærliggande 
klubbar om kva ordning dei har, mens arbeidsutvalet undersøker 
mogleiken for sponsing. 

 
 
 8d) Volleyball: Volleyball som eiga særgruppe 
 Martin presenterer. 
 

Forslag til avgjersle: Årsmøtet vedtek at volleyballen skal bli eiga 
særgruppe under Syril IL. 

 
 





 
 
 
Vedlegg 1: 
Val Syril 2024 
 
 
Valnemnda sitt forslag: 
 
Arbeidsutvalet: 
Leiar Elianne Eggum   attval 
Nestleiar Sindre Ramung  ny 
Kasserar Arild Bjørk  ny 
Sekretær/styremedlem Ronny Rydningen  attval 
Ekstra styremedlem (nytt 
verv) 

Olav Øyen  ny 

 
Friidrettsgruppa: 
Leiar Torhild Brudvik   attval 
Nestleiar Tom Engan Nesvåg  ny 
 
Handballgruppa: 
Leiar Olav Haugen   attval 
Nestleiar Ragnar Brevik   attval 
 
Skigruppa: 
Leiar Inga H. Halsnes attval 
Nestleiar Ronja Vangsnes attval 
 
Trim- og merkegruppa (inkl. innebandy): 
Leiar Eva Hamre attval 
Nestleiar Ingar Hals  attval 
 
Barnegruppa: 
Leiar Deta Gasser attval 
Nestleiar Eddie Borlaug  attval 
 
Volleyball: 
Leiar Martin Stølen 
Nestleiar Christian Kleiven 
 
Symjegruppa: 
Leiar Sidan det ikkje er aktivitet i gruppa vert det ikkje gjort val 
 
Fotballgruppa: 
Leiar Erlend Husabø ny 
Nestleiar Frode Berge Alme  ny 




